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Harry Potter thinks he is an ordinary boy. He lives with his Uncle Vernon, Aunt Petunia
and cousin Dudley, who are mean to him and make him sleep in a cupboard under the
stairs. (Dudley, however, has two bedrooms, one to sleep in and one for all his toys and
games.) Then Harry starts receiving mysterious letters and his life is changed forever.
He is whisked away by a beetle-eyed giant of a man and enrolled at Hogwarts School
of Witchcraft and Wizardry. The reason: Harry Potter is a wizard! The first book in "The
Harry Potter Series" makes the perfect introduction to the world of Hogwarts.
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现在回过头来，看到的对跟不跟哈利一起闯祸还会犹豫的赫敏和罗恩，真是非常怀念啊
。赫敏甚至会给两个学渣做revision
timetable！求做友啊！另外为了达成每一本都要刷一次老邓的目标：“To a
well-organised mind, death is but the next great
adventure.”虽然很苏，可是QAQ你第一本就这样啦！老邓到底在厄里斯镜子里看见了
什么简直不敢想，应该是幸福的和家人在一起，然后格林德沃亲亲他吧。。。其实格林
德沃他真的喜欢你呀QAQ！

-----------------------------
读了原文才发现通篇都是活泼、简洁的短句，真的很适合小朋友读！这是小时候读译本
时注意不到的地方。
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-----------------------------
目前为止看起来字体比较舒服，价格嘛相对于英镑来说也刚刚好。少年时的回忆，中文
版的都读完了。正在读这套英文的，争取都看完。

-----------------------------
20140101-1216

-----------------------------
补档

-----------------------------
One of my favourite books. The first English novel i have ever read. I'd like to read it
once again.

-----------------------------
十几年之后再读还是很陶醉

-----------------------------
终于实现了一套HARRY POTTER的梦想 > 

-----------------------------
这个版本真的很实惠~

-----------------------------
Indulging.

-----------------------------
Not a hard job to understand and much funny to enjoy the original edition

-----------------------------
看完电影后便很想看看原著，翻开了第一本就发现自己被深深迷住了，罗琳叙述故事的
笔触可能比这个故事本身更有魔力，语言饱满又不失凝练，情感真挚并富于幽默，个人
认为是一家人都可以分享的好书。
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